

The „Latest Map Guarantee“ ensures that you are entitled to download the latest map data over the Naviextras update server, within 30 days after initializing.

Note: Newer map data packages free of charge means, if newer packages than what is pre-loaded on device upon purchase is offered via Naviextras. The 30 day period starts counting down once the navigation license on device has been activated by a GPS satellite downlink.

### To conduct the 30 days latest map update you need the following system components:

- 1) **PC or notebook** with WinXP (Service Pack 2) or higher, equipped with SD card reader.
- 2) **SD card with navigation software package** (8 GB) as supplied with the set.
- 3) **Naviextras Toolbox** software. Find the latest version on the ZENEC homepage.

### Toolbox

Naviextras Toolbox is a Windows utility that allows you to download and manage navigation content via PC or laptop over the [www.zenec.naviextras.com](http://www.zenec.naviextras.com) portal.

### Using Toolbox

- Download the latest version of the Toolbox software from the ZENEC homepage ([www.zenec.com](http://www.zenec.com)).
- Detailed “how to” instruction for the installation and the use of Toolbox software can be found on the ZENEC homepage ([www.zenec.com](http://www.zenec.com)) in the <<Support>> area.

### Limitations / System Requirements:

- Toolbox operation requires a working broadband internet connection with at least 1MB/s.
- To use Toolbox, you must create a user account on the Naviextras portal first. A login window will pop open automatically, after the installation of the Toolbox software has successfully completed on your PC.
- After you have set up a user account on the Naviextras portal, the first step is to create a backup of your original navigation data package. Option for data backup is automatically offered as well. Attempt the 30 days LMG update only, after a backup has been created.
- The Toolbox does exclusively work with device models that feature a valid nav software license and are shown in the compatibility list under [www.zenec.naviextras.com](http://www.zenec.naviextras.com).
- The navigation software must have been initialized in the device, before any update or LMG can be found, managed or downloaded via Naviextras portal.

Should there be problems related to processes described above, please contact the ZENEC support team: [support@zenec.com](mailto:support@zenec.com).

Die „Latest Map Garantie“ stellt sicher, dass sie innerhalb von 30 Tagen nach Erstinbetriebnahme des Gerätes kostenlos aktuelle Kartendaten vom Naviextras Update Server beziehen können.

Zu beachten: Kostenlose Kartendaten, sofern neuere Pakete wie die auf dem Gerät geladenen über Naviextras verfügbar. Die 30 Tage zählen ab Aktivierung der Navigations-Softwarelizenz über GPS Satellitenverbindung.

## Um dieses Update vorzunehmen, benötigen Sie folgende Systemkomponenten:

- 1) **PC oder Notebook** mit WinXP (Service Pack 2) oder höher, ausgestattet mit SD-Kartenleser.
- 2) **SD Karte mit Navigationssoftware Package** (8GB) aus dem Setumfang
- 3) **Naviextras Toolbox** Software. Eine aktuelle Version finden Sie auf der ZENEC Homepage.

## Toolbox

Naviextras Toolbox ist ein Windows-Dienstprogramm, um über ihren PC oder Notebook Navigationssoftware über das Portal [www.zenec.naviextras.com](http://www.zenec.naviextras.com) zu laden und zu verwalten.

## Verwendung von Toolbox:

- Laden Sie die aktuelle Version von Toolbox über die ZENEC Homepage ([www.zenec.com](http://www.zenec.com)) herunter.
- Eine detaillierte Anleitung für die Verwendung von der Toolbox finden sie auf der ZENEC Homepage ([www.zenec.com](http://www.zenec.com)) im Bereich <<Support>>.

## Einschränkungen / Systemvoraussetzungen:

- Die Toolbox benötigt für Updates eine funktionierende Breitband Internetverbindung mit mind. 1MB/s.
- Um die Toolbox nutzen zu können, muss eine Anmeldung als User auf dem Portal erfolgen. Ein Anmeldefenster öffnet sich nach der Installation der Toolbox Software automatisch.
- Nach der Anmeldung auf dem Portal sollte als erstes über die Toolbox eine Sicherungskopie der originalen Navigationsdaten vorgenommen werden. Dies wird automatisch angeboten. Erst danach sollte das LMG Update durchgeführt werden.
- Die Toolbox funktioniert nur mit Gerätemodellen, die in der Kompatibilitätsliste unter [www.zenec.naviextras.com](http://www.zenec.naviextras.com) aufgeführt sind und über eine gültige Software Lizenz verfügen.
- Die Navigationssoftware muss schon einmal mit dem Navigationssystem verwendet worden sein, bevor Updates oder 30 Days LMG geladen werden können.

Sollte es bei den oben beschriebenen Vorgängen zu Problemen kommen, wenden Sie sich an das Support Team von ZENEC: [support@zenec.com](mailto:support@zenec.com).